

Styrelsemöte SMC Västerbotten 15/11 2022, kl: 20.30
Teams.

Närvarande: John, Peter, Annika, Mattias, Magnus och Rasmus. Niklas anslöt lite senare.

1. Mötets öppnande.

John väljs till mötesordförande då Niklas aviserat han är sen.

2. Val av justeringsman.

Annika väljs till justerare

3. Godkännande av dagordningen.

Dagordning godkändes.

4. Föregående protokoll.

Teams skulle städas enligt föregående protokoll samt att vi tar en egen Per Capsulam punkt till det här protokollet vad gäller inköp av släpvagn.

5. Ekonomi.

186.107:- hälsar kassör Lars som inte kunde vara med ikväll.

6. MCT – Mattias.

a, Knix: Trollringen vill att vi siktar på Maj istället för juni.

b, Grus: Frank Larsen vill att vi bestämmer datum för kommande grus trea i Kassöbacken. Vi önskar lördagen 16/9-2023. Mattias pratar med Frank om detta
Mattias informerar påtänkta kommande kurser.

7. Information från ordförande.

Niklas aviserar att han inte deltar på Arlanda konferensen, och att han på grund av hälsoskäl hoppar av deltagande i det löpande styrelsearbetet från och med ikväll.

8. Nytt sätt att använda Teamsplattformen.

Peter presenterar ett nytt sätt att använda Teams där vi börjar använda Teamskanaler för att sprida information istället för chatten.
Vi beslutar att jobba i kanaler i fortsättningen.

9. Beslut, Per capsulam, inköp av släpvagn.

Köp av släpvagn togs den 9/10-2022 via Teams med ett Per Capsulam beslut, Lars, Dirk, Niklas, Annika, John, Magnus och Rasmus tillstyrker, Peter och Mattias var frånvarande.

Dirk och Ulrika hämtade vagnen i Stockholm den 8/10-2022.

Ett förslag på dekalering togs fram och det beslutades den 14/10-2022 med ett Per Capsulam beslut via Teams att vagnen skulle dekalas med SMC logga på Bjurtryck i Bjurholm. Tillstyrkte gjorde Lars, Dirk, Annika, Rasmus, Mattias, Niklas. Peter och Magnus var frånvarande.

10. Valberedning.

Vi diskuterar kommande års styrelsearbete med tilltänkta positioner. John sätter upp en laguppställning och presenterar den i Teamskanalen för styrelsen.

11. Storkurshelg Arlanda.

Inget nytt om detta.

12. Övriga frågor.

Inköp tröjor med tryck likt det vi såg i Södertälje, vi kollar på konferensen på Arlanda om det finns bra exempel att fota så alla får se hur andra har gjort.

Årsmötesdatum diskuteras, helgen v11 18/3 kl.13.00 i Skellefteå beslutas.

13. Nästa möte.

18/1-2023 kl 19.00 Teams

14. Mötet avslutas.

John avslutar mötet

Mötesordförande

John Pääkkönen

Sekreterare

Peter Forsgren

Justerare

Annika Sigvardsdotter

This documents contains 2 pages before this page

Dokumentet inneholder 2 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 2 sivua ennen tätä sivua

Dette dokument indeholder 2 sider før denne side

Detta dokument innehåller 2 sidor före denna sida

authority to sign

representative

custodial

asemavaltuus

nimenkirjoitusoikeus

huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt

firmateckningsrätt

förvaltare

autoritet til å signere

representant

foresatte/verge

myndighed til at underskrive

repræsentant

frihedsberøvende